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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 867 af 22. august 
2012. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig 
(V).

(Alm. del).

Thor Möger Pedersen

/Carsten Vesterø
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SAU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 867
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 867:

Kan ministeren oplyse, hvor stort et skatteprovenu staten vil gå glip af, hvis man udvider 
den nuværende successionsmulighed efter aktieavancebeskatningslovens § 34 til også at 
gælde arveafgift, således at de af aktieavancebeskatningslovens § 34 omfattede virksomhe-
der også får mulighed for at generationsskifte med skattemæssig succession af arveafgif-
ten?

Svar: 

Indførelse af en successionsordning på gaveafgift og boafgift af gaveoverdragne eller ar-
veudlagte aktier med skattemæssig succession, jf. min besvarelse af alm. del spørgsmål 
866, vil udskyde afgiftsprovenuet på ubestemt tid.

Der findes dog ingen statistiske oplysninger om formuerne eller bestanddele heraf, der gi-
ves som gave eller går i arv, der gør det muligt at kvantificere størrelsen af dette udskudte 
provenu nærmere.


